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Betreft: zienswijze ontwerp-besluit Hogere grenswaarden Stationsgebied

Geachte Raad,

Als bewoner van een appartement aan het Langgewenst te Hilversum ontving ik het bericht dat het
college van zins is hogere waarden als bedoeld in de Wet geluidshinder vast te stellen.

Mijn zienswijze hieromtrent maak ik u hierbij bekend.

De woningen aan het Langgewenst hebben allemaal balkons, zowel aan de kant waar ik woon (lange
zijde Langgewenst), als aan de overzijde bij de seniorenwoningen, als ook naast mij bij het gebouw
de Witte Prinses. In totaal ongeveer 100(!) balkons.
De balkons zijn destijds aan de Langgewenstzijde gebouwd omdat het een verkeersluwe straat zou
worden. Aan de gehele Naarderstraat zijn geen balkons gebouwd, daar zou namelijk meer verkeer
komen.

Sinds dat ik hier woon (pakweg vier jaar) is het gemotoriseerde verkeer dat van en naar het centrum
gaat via het Langgewenst fors toegenomen. Sinds de gemeente de grote spoorbonen heeft
afgesloten en andere wijken verkeesluw maakte, werd dat op onze straat afgewenteld. Hierdoor de
geluidshinder aan het Langgewenst alsmaar groter geworden en komt al langere tijd ruim boven de
toegestane norm. Files voor de deur van ronkende autoþÿ �s zijn helaas geen zeldzaamheid meer. Dit
uiteraard naast de enorme toename van geluid van het treinverkeer en de toegenomen activiteiten op
het marktterrein. Het heeft ertoe geleid dat wonen aan het Langgewenst steeds onaangenamer wordt
en aan elk gemeenteplan ondergeschikt gemaakt lijk te worden.

Het bericht van de gemeente dat men nu de bestaande grenswaarden aan het Langgewenst wil
verhogen om hun plannen voor het Stationsgebied rond te krijgen betekent dat het Langgewenst
opnieuw gedupeerd wordt en weer zwaarder belast met verkeer en dus geluid, hetgeen voor mij de
druppel is die de emmer doet overlopen.

De nu gedane metingen geven aan dat de huidige geluidsnormen al ruim worden overschreven, maar
in plaats daaraan iets te doen wil B&W de norm aanpassen zodat straks nog meer verkeer via het
Langgewenst geloodst kan worden. Het aantal te verwachten decibels wordt in het toegezonden
rapport gemeten voor binnen in huis, hetgeen betekent dat wij - bij akkoord van hogere
grenswaarden - bijna de dubbele hoeveelheid geluid moeten gaan verdragen.
Het vertoeven op de balkons (ons enige stukje buiten) waarvan wij allemaal en vooral de ouderen
graag en veel gebruik maken is nu reeds op bepaalde dagen niet zo aangenaam, maar bij de
voorgestelde verhoging van het aantal decibels wordt dat straks onmogelijk. De metingen nemen
deze verblijfsruimten blijkbaar niet mee.
Dat behalve het geluid ook de hoeveelheid stikstof op de balkons navenant zal toenemen lijkt mij
evident.

Het verhogen van de grenswaarden geluid voor het Langgewenst is voor mij onaanvaardbaar.

Op grond van bovenstaande verzoek ik het college dringend het ontwerpbesluit Hogere
grenswaarden NIET goed te keuren.

De procedure zal ik nauwlettend blijven volgen en eventueel in beroep gaan bij de Raad van State.

Tot slot wil ik meegeven dat er veel appartementen aan het Langgewenst worden bewoond door
ouderen die mogelijkerwijs niet in staat zijn om individueel bezwaar in te dienen. Tevens worden veel



appartementen niet bewoon door de oorspronkelijke eigenaren; deze huurders zullen mogelijkerwijs
ook minder belang hebben bij (in de toekomst) verhoogde grenswaarden daar het vooral om
passanten (o.a. veel expats) gaat. Daarnaast zal de oorspronkelijke eigenaar er minder belang bij
hebben of de grenswaarden worden verhoogd. Dit blijkt ook uit de opkomst bij de jaarlijkse
vergadering van onze VvE, waar zogenaamdeþÿ�  �huizenmelkersþÿ �� vrijwel nooit op komen dagen en
huurders niet welkom zijn.

Met vriendelijke groet,

Langgewenst 21
 


